国际翡翠玉器首饰设计大赛2026
 International Fei Cui & Jade Jewelry Design Competition 2026

参赛表格 APPLICATION FORM
全球报名日期：2025年8月15日至9月15日
每份报名表只限一件设计图，但可以用同名义参赛在5次之内。（请以正楷填写及在方格上加上「 」号）
Each application form for one design draft only, but max 5 pieces limit. (Please fill in using BLOCK letters and “ ” your choice in the appropriate boxes.)

设计师资料 DESIGNER INFORMATION

中文姓名Name in Chinese:___________________________ 英文姓名 Name in English:___________________________ 
联络电话Contact No.(Optional): _______________________________电邮Email:__________________________________ 
国家/地区Country: _________________________________	所属公司名称:_________________________________________

參賽組別 CATEGORY
(如中途欲转至别的组别，需另发电邮通知First by email to Organizer if change to other groups)  

□ 创意组Creative Category					  □ 工艺组Artisan Category

□ 光芒再现组Renaissance Category				  □ 翡翠命题创作组 Theme Challenge Category		
					 					  *（仅命题组填写）原料编号 Material Code: ________

声明 DECLARATION
1. 本人 / 公司确认参赛作品为原创，未侵犯任何第三方权利。
I confirm the entry is original and does not infringe any third-party rights.
2. 本人 / 公司同意主办方拥有比赛规则的最终解释权。
I agree the Organizer reserves the final right to interpret competition rules.
3. 本人 / 公司授权主办方使用提交资料作赛事宣传及存檔。
I authorize the Organizer to use submitted materials for promotion and archiving.
4. (命题创作组适用）本人理解获奖作品实物所有权归赞助商，本人保留设计署名权。  
(For Theme Challenge Group) I acknowledge ownership of physical piece transfers to sponsor, while retaining design authorship.  

□ 本人已阅读并同意上述声明
I have read and agreed to the above the declaration
	设计师 / 公司签署Designer's / Co. Signature


日期Date




主办单位Organizer：香港玉器商会Hong Kong Jade Association							
地址Address：香港九龙广东道513号玉器交易广场9楼D室
Flat D, 9/F., The Jade Plaza, 513 Canton Road, Kowloon,Hong Kong

使用说明 Instructions  
1. 提交方式 Submission:  
   - 报名表格请电邮至 Email application form to: competition@hkja.com.hk  
   - 或亲递至上述地址 Or submit in person to the above address  
2. 命题创作组参赛者请于官网下载翡翠原料档案（2025.8.30开放）  
   Theme Challenge Group participants: Download material specs from official website (available from 30 Aug 2025)  
